

Lifty T503

Enjoy your personal moment with Lifty.
一款可随意升降, 体态轻盈的现代边桌。

b.one



Small Body, Smart Design

Lifty T503



一款可随意升降, 体态轻盈的现代边桌。
Enjoy your personal moment with Lifty.



将Lifty携带到沙发边或床边, 配上一本书, 一杯咖啡, 享受这一刻属于自己的空间。

Put Lifty aside sofa, bed or anywhere with a cup of coffee and your favorite books on it, enjoy the moment!

Lifty 桌面采用ABS环保材质, 圆角的设计安全有又具亲和力。
The work surface is made from ABS, and with the round edge it makes people feel safe and comfortable.

LIFTY 体态轻盈, 方便移动, 桌面可根据用户体型调节到合适高度, 保护颈椎健康。让你轻松拥有个人空间, 乐享全新生活方式。

The height adjustable functionality and mobility design of the lifty table has a work surface which is large enough for any size of laptop, it helps people create a contemporary personal space in anywhere.

Free



Love



重量: 5.53KG Weight: 5.53KG
高度: 635-820MM Height: 635-820MM
宽度: 445MM Width: 445MM
长度: 612MM Length: 612MM
最大承重: 30KG Maximum carriage weight: ≤30KG

Young



KD

Carton Size: 25"L*6-1/2"W*16-1/2"H CBM: 0.04
Net Weight: 5.53kg Gross Weight: 6.60kg
Container Loading: 20GP:679pcs 40GP: 1390pcs 40HQ: 1548pcs

Complete table, 1piece per carton

Carton Size: 25"L*16-1/2"W*26-1/4"H CBM:0.177
Net Weight: 5.53kg Gross Weight: 7.1kg
Container Loading: 20GP:147pcs 40GP: 300pcs 40HQ: 400pcs

Complete table, 4 pieces per carton

Carton Size: 31-1/4"L*25"W*19-1/2"H CBM:0.250
Net Weight: 22.0kg Gross Weight: 25.1kg
Container Loading: 20GP:460pcs 40GP: 928pcs 40HQ: 1064pcs